
                                        Protokół Nr XXXIII /2017 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu 29 września  2017 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski , powitał zgromadzonych  uczestników Sesji, Starostę 

Jędrzejowskiego, Wójta Gminy wraz z pracownikami, Dyrektorów Szkół, 

Przedszkola. Minutą ciszy została uczczona pamięć Biskupa oraz Pana 

Sadowskiego z Tyńca – tata radnej Piłat.  Przewodniczący Rady zapoznał                 

z porządkiem obrad który został poddany pod głosowanie. Wszyscy jednogłośnie 

byli za jego przyjęciem. Na stan 15 radnych udział w sesji wzięli wszyscy  radni  

zgodnie  z załączoną listą obecności, a  więc Sesja jest prawomocna  i władna do 

podejmowania uchwał. Na sekretarza została powołana radna Pani Lidia Turek, 

która  wyraziła zgodę .Za przyjęciem propozycji Sekretarza głosowało 14 

radnych, natomiast jeden radny wstrzymał się od głosu.    

                    Porządek obrad:  

   1.Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

   2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

   3. Interpelacje radnych. 

   4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zadaniach między Sesjami. 

   5. Informacja z realizacji budżetu za 1-sze półrocze 2017 roku. 

   6. Informacja o przeprowadzonych remontach w szkołach na terenie gminy i przygotowanie     

       placówek  oświatowych do nowego roku szkolnego. 

   7. Podjęcie uchwał w sprawie : 

 -    zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2017-2020 

 -    zmiany w budżecie Gminy na 2017 rok 

                   -    wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

 -    uchylenia uchwały o pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego 

 -    udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego 

 -    uchwalenia zmiany,, Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania  

Przestrzennego gminy Oksa’’. 

   8.Zapytania i wolne wnioski. 

   9.Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

  10..Zamknięcie obrad. 

Ad. 3  



Podczas obrad tej Sesji interpelacji nie było. 

Ad. 4 

Informację o podjętych zadaniach między Sesjami przedstawił Wójt Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5 

Informację z realizacji budżetu za I-sze półrocze przedstawiła Skarbnik Gminy 

oraz zapoznała z uchwałą Nr 70/2017 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 23 sierpnia 2017 roku w sprawie opinii                 

o informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Oksa za I-sze półrocze 2017 

roku. Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.6 

Informację o przeprowadzonych remontach w szkołach na terenie gminy                    

i przygotowanie placówek oświatowych do nowego roku szkolnego przedstawiła 

insp. ds. oświaty  Pani Drozd. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Zabrał głos Starosta Jędrzejowski który podziękował za zaproszenie na Sesję, za 

dofinansowanie  do budowy dróg m.in. do budowy drogi Błogoszów-Zakrzów 

gdzie zawsze można liczyć na Radę Gminy w Oksie, za zorganizowanie dożynek 

Powiatowych, za udział w zawodach sportowo-pożarniczych, za wzięcie udziału 

w edycji programu ,,Piękna i Bezpieczna Wieś” gdzie wygrała  wieś Błogoszów. 

Podziękował Radzie Gminy oraz Wójtowi za kierowane środki dla OSP, 

pogratulował sołtysowi oraz radnemu z Zakrzowa  wysokich wyników w 

zawodach sportowo-pożarniczych, zachęca do programu na pożyczki zwrotne dla 

Stowarzyszeń – są to granty do 5.000 zł oraz zachęca do gazyfikacji. 

Przewodniczący Rady powitał  Pana Dąbrowskiego insp. Urzędu Gminy oraz 

Panie z Biura Planowania Przestrzennego które przybyły na Sesję aby wyjaśnić 

sprawę uchwalenia zmiany Studium Uwarunkowań                       i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego gminy Oksa. 

Zabrał głos radny Adamczyk Ryszard który zaapelował o przyspieszenie 

procedury wszystkich działań dotyczących zmian w studium w taki sposób aby 

rolnicy mogli budować budynki inwentarskie, ponieważ nasza gmina jest gminą 

rolniczą i w większości  każdy utrzymuje się z rolnictwa. 

Przewodniczący Rady podziękował za przybycie informując iż w trakcie 

materiału dotyczącego opracowywanej zmiany studium stwierdzono rozbieżności 

pomiędzy wykazem wniosków a rysunkiem studium w związku z czym zachodzi 

konieczność wycofania podjęcia tej uchwały z porządku obrad dzisiejszej sesji. 



Wniosek o wycofanie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego gminy Oksa 

został poddany pod głosowanie- wszyscy radni byli za jego przyjęciem. 

W sprawie zmiany studium zwrócił się z pytaniem radny Adamczyk – chodzi          

o kąty nachylenia dachu i jaki czas jest potrzebny na ewentualne zmiany zapisów  

planu - Pani z Biura Planowania Przestrzennego udzieliła odpowiedzi, iż jest to 

zmiana do planu zagospodarowania przestrzennego i czas to koło 2 lat. 

- sołtys Warzyński  - aby radni dokładnie przeanalizowali zmianę studium a nie 

tylko  podjęcie uchwały, ponieważ później są duże rozbieżności. 

- Przewodniczący Rady – projekt uchwały jest przygotowywany przez firmę, 

która opracowuje zmianę studium, natomiast radni są do podjęcia uchwały                             

a stwierdzenie sołtysa nie jest adekwatne do realizacji. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwał w sprawie : 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2017-2020 

  za podjęciem tej uchwały głosowali 

- zmiany w budżecie gminy na 2017 rok 

  za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

-wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

 za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- uchylenia uchwały o pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego 

 za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

  

Ad. 8 

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali : 

- radny Adamczyk Ryszard – w związku z uchwaleniem Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku w gminie zgłasza uporządkowanie posesji po 

Adamczyku Wincentym z ul. Kościelnej  gdyż jest to posesja opuszczona oraz 

bardzo zarośnięta prawie w centrum wsi oraz chodzi o nieczytelny herb Oksy na 

witaczu od strony Nagłowic 



-sołtys Kot z Tyńca – firma odbierająca śmieci nie daje worków tyle ile każdy 

oddaje 

- radny Różański Mieczysław – chodzi o koparkę i równiarkę – są ciągle zepsute  

aby przeznaczyć pieniądze z każdego sołectwa i dokonać zakupu ponieważ jest 

to sprzęt potrzebny w każdym sołectwie 

- Chmielewski  Witold  - Prezes Stowarzyszenia - źle jest prowadzona strona 

gminy Oksa w gazecie Jędrzejowskiej, pokazując zdjęcia z uroczystości 

strażackiej gdzie zasłonięte są twarze strażaków flagą wciągającą na maszt, gmina 

Oksa nie  zamieszcza artykułów  dotyczących segregacji śmieci, bezpańskich 

psów. Został zbagatelizowany problem  bezpańskich psów szczególnie  na 

Komisji Rewizyjnej przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana 

Adamczyka, pokazując zdjęcia psów oraz krowy która pije wodę z basenu. Na 

kiermaszu Ekonomii Społecznej w Jędrzejowie poza Kołem Gospodyń Wiejskich 

z Dębiny nie było nikogo z Urzędu,  by strona Oksa była bardziej ambitnie 

prowadzona, by nie eliminowano Prezesa Stowarzyszenia           w ogłoszeniach, 

nie było nikogo na zebraniu ogólnowiejskim dot. funduszu sołeckiego  oraz 

podziękował za wysłuchanie. 

Zabrał głos  Przewodniczący Rady informując Pana Chmielewskiego iż trzeba 

być wytrwałym w tym co Pan robi i patrzeć jak kwitują Pana wystąpienie m.in. 

tym śmiechem  na dzisiejszej Sesji , dzięki temu są szczepienia psów w Tyńcu. 

- sołtys z Błogoszowa Warzyński są to bzdury wypowiadane przez Pana 

Chmielewskiego 

- radny Różański z Kanic -  zwrócił się z pytaniem do Pana Chmielewskiego czy 

jest ogrodzone podwórko  skoro pokazuje zdjęcie obcej krowy. 

-Przewodniczący Rady pogratulował i podziękował sołtysom oraz radnej z Tyńca 

za zorganizowanie dożynek parafialnych, Panie z Tyńca przygotowały 

wyśmienicie imprezę a przede wszystkim czuć było serdeczność do wszystkich. 

Ad. 9. 

Udzielenie odpowiedzi na zapytania 

- radnemu z Oksy – jest to problem ponieważ nie jest ustalony spadkobierca,  

odnośnie witacza nastąpiło uszkodzenie przez firmę która kosiła pobocza , witacz 

zostanie odnowiony 



- sołtysowi z Tyńca – firma ma zastrzeżenia do segregacji odpadów, ilość śmieci 

wzrosła, Wójt prosi o dostosowanie się do segregacji ponieważ będą robione 

zdjęcia workom, umowa z firmą jest obopólnie korzystna i apeluje o rozsądne  

segregowanie śmieci 

- radnemu z Kanic –  koparka oraz równiarka jest to sprzęt wiekowy, koparkę 

możemy sprzedać natomiast jest problem z obsługą równiarki ponieważ Pan 

Drdzeń jest chory. 

- odnośnie sugestii Pana Chmielewskiego – na początku Pan Chmielewski 

ironizował z promocji gminy w gazecie Powiat Jędrzejowski, artykuły piszą 

organizatorzy uroczystości w tym wypadku OSP Tyniec i oni wybrali taką 

fotografię  i proszę nie mieć uwag,  Pana fotografia ze spotkania z Prezydentem 

Trumpem nie została umieszczona gdyż brakło miejsca w gazecie, problem 

bezpańskich psów na terenie naszej gminy nie występuje, ironizował Pan                  

z pomysłu czipowania psów, który w sposób wydatni pomógł by w rozwiązaniu 

problemu,,bezpańskich psów”. Natomiast w sprawie zebrania w Tyńcu – było to 

zebranie dotyczące funduszu sołeckiego który jest rozdysponowany i 

przeznaczony przez mieszkańców sołectwa na określone zadania i z Urzędu nikt 

nie bierze w nich  udziału. Na początku powstania funduszu sołeckiego obecność 

moja i pracowników Urzędu na zebraniu była konieczna w celu ukierunkowania 

mieszkańców w sprawie przeznaczenia funduszu na dany cel. 

- radny Adamczyk – zgłasza wniosek w sprawie  nie udzielania  prawa głosu  Panu 

Chmielewskiemu na Sesji. 

Przewodniczący Rady wniosek ten poddał pod głosowanie – wszyscy radni byli 

za jego przyjęciem. 

Przewodniczący Rady poinformował iż Pan Chmielewski nie będzie miał 

udzielanego głosu na Sesji chyba że przedstawi na piśmie przed Sesją sensowny 

wniosek  to odczyta , więc uważa że wniosek kolegi Adamczyka dot. nie 

udzielania głosu  był bardzo sensowny. 

   .  

     W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji  Przewodniczący Rady 

podziękował za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant: J. Mróz. 


